
Protokół Nr 9/07 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 11 września  2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 10 00 
Zakończenie posiedzenia godz. 1200 

 
 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt , skarbnik i sekretarz gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady gminy . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowaniue projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 14 września 2007 r.  
4.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-sze półrocze 2007 roku  
   Opinia komisji 
5.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze 2007 roku oraz   
   ocena przygotowania szkół do roku szkolnego 2007/2008  
   Stanowisko komisji na sesję  
6.Ocena stanu ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy  
   Opinia komisji na sesję  
7.Sprawy róŜne  
8.Zamknięcie posiedzenia komisji   
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 8/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania, po oświadczeniu przewodniczącej , Ŝe protokół odzwierciedla w całości jego 
faktyczny przebieg   .  
Ad.3 
Przewodnicząca komisji ElŜbieta Kucaj odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliŜszej sesji – 14.09.2007 r.  , komisja dokładnie przeanalizowała te  projekty  , 
wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień   , a następnie wydała opinię jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr X/49/07  w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie gmin do    
  Związku Gmin  Dorzecza Iny ; komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt  uchwały Nr X/50/07  w sprawie wyraŜenia zgody na wystąpienie gmin ze Związku  
 Gmin Dorzecza Iny; komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie,    
  - projekt uchwały Nr X/51/07  w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia kwoty 
 



- 2 - 
   poręczenia ; komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały  Nr X/52/07 w sprawie zatwierdzenia „ Planu Rozwoju Miejscowości  
   Pęzino” gmina Stargard Szczeciński  
Wójt poinformował ,Ŝe załącznik jest w trakcie opracowywania i na pewno  radni otrzymają 
przed sesją . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .    
- projekt uchwały Nr X/53/07 w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Wojewody  
  Zachodniopomorskiego w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody  
  „ Ozy Kiczarowskie „ – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  , 
 - projekt  uchwały Nr X/54/07 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy uŜyczenia 
Radny Klim – powiedział ,Ŝe osobiście był przeciwny , ale przyłączył się do decyzji wioski i 
dziś uwaŜa ,Ŝe moŜna  te garaŜe wydzierŜawić  i poprosił  ,aby w umowie znalazł się zapis , 
Ŝe będzie  ta osoba  współpracowała z samorządem mieszkańców wsi Klępino  . 
Wójt Gminy –przypomniał ,Ŝe w tej sprawie odbyło się zebranie wiejskie , mieszkańcy w 
głosowaniu tajnym opowiedzieli się za rozwiązaniem sprawy dotyczącej garaŜy i tak garaŜ 
duŜy został przydzielony dla Kółka Rolniczego . 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr X/55/07 w sprawie procedury uchwalania budŜetu gminy oraz rodzaju  
  szczegółowych materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu  
Skarbnik Gminy poprosiła członków komisji  o naniesie w projekcie uchwały zmiany w 
zapisie § 1 poprzez przeniesienie  słów „ w terminie do dnia 15 października” na koniec  tego 
zdania   i wykreślenia w § 2 ust.2 pkt 3 b) słowa w nawiasie  w brzmieniu ( inwestycyjnych) . 
Członkowie komisji po naniesieniu zmian , pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały .  
- projekt  uchwały  Nr X/56/07 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego ; komisja projekt  
  uchwały zaopiniowała pozytywnie ,  
- projekt uchwały Nr X/57/07  w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w  
  Stargardzie   Szczecińskim; komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
Ad.4 
Przewodnicząca  zapoznała członków komisji  z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii o przedłoŜonej przez Wójta 
Gminy Stargard Szczeciński informacji o przebiegu wykonania budŜetu gminy za I półrocze 
2007 r. , - opinia pozytywna.  
W trakcie krótkiej dyskusji skarbnik gminy dokładnie wyjaśniła temat związany z podatkami,   
a zwłaszcza ich wykonanie . 
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię do informacji o  wykonaniu budŜetu gminy 
za I półrocze 2007 r. , a mianowicie :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu 
gminy za I-sze półrocze 20007 r.  
Ad.5 
Przewodnicząca komisji omówiła informację z działalności Ośrodka Administracyjnego 
Szkół za I półrocze 2007 roku oraz z przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 
2007/2008 - w trakcie omawiania na bieŜąco wyjaśniano zapytania i wątpliwości . 
Komisja przyjęła jednogłośnie następujące stanowisko do omawianego tematu :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie oceniła działalność Ośrodka 
Administracyjnego Szkół za I półrocze 2007 r. jak równieŜ przygotowanie szkół do 
rozpoczęcia roku szkolnego 2007/2008 . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.6  
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Przewodnicząca komisji przedstawiła informację dotyczącą  stanu ochrony przeciwpoŜarowej 
na terenie gminy Stargard Szczeciński i w trakcie omawiania wyjaśniono wszystkie 
wątpliwości .  
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie oceniła stan ochrony przeciwpoŜarowej 
na terenie gminy .  
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.7 
Wójt Gminy zapoznał członków komisji z następującymi sprawami : 
-pierwsza sprawa  dotyczyła dofinansowani  dzieci z gminy  , które chodzą  do przedszkoli na 
terenie  miasta Stargardu Szczecińskiego w tym do przedszkoli niepublicznych i jest to kwota 
12 844 zł . Wójt stwierdził ,Ŝe gminę nie stać  na dofinansowanie , 
-druga sprawa dotyczyła wywozu nieczystości z terenu gminy , iŜ w niektórych 
miejscowościach na terenie gminy, gdzie był jednokrotny wywóz , firma- MPGK  wywoŜąca 
nieczystości biorąc pod uwagę regulamin wprowadziła dwukrotny ich wywóz  w ciągu 
miesiąca i bez zmiany umów obciąŜyła fakturami , zrobiła to źle i jak obiecywali mają to 
wyprostować . 
Wójt zapoznał komisję z pismem radnego Edwarda Lutyńskiego i jego propozycją złoŜoną na 
komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu , aby zmienić  zapis w regulaminie tj. „ 
wywóz  co najmniej 1 raz w miesiącu” .  
Poinformował równieŜ wójt ,iŜ zostały przeprowadzone rozmowy z dyrekcją MPGK , była 
propozycja ich wprowadzenia  mniejszych pojemników- 60 l , które firma musiałaby 
zamówić . 
Wójt przedstawił równieŜ opinię sanepidu , gdzie negatywnie sanepid zaopiniował 
jednokrotny wywóz nieczystości w  miesiącu . Dalej wójt powiedział ,Ŝe będzie  prowadzona 
dyskusja nad tym tematem , będziemy zmieniać niektóre zapisy obowiązującego regulaminu , 
ale musimy dbać o ochronę środowiska na terenie gminy , nad którą gmina tyle lat pracowała. 
Po dyskusji komisja wypracowała jednogłośnie następującą opinię ,iŜ wywóz nieczystości z 
terenu gminy powinien odbywać się 1 raz na dwa tygodnie , czyli dwa razy w miesiącu .  
Dodatkowo wójt poinformował ,Ŝe zgodnie z otrzymaną informacją mają wzrosnąć ceny za 
wywóz nieczystości w roku 2008 .  
Wójt przedstawił trudną sytuację mieszkaniową mieszkańców budynku Rogowa 15 , gdzie 
zawalił się sufit i potrzebne jest natychmiast mieszkanie dla p. Leszkiewicz i tutaj wójt 
przedstawił róŜne rozwiązania . 
Radny Klim poruszył następujące tematy : 
- bezdomni na terenie gminy ( przy „betonówce” ) , 
- prośba o sprawdzenie przebiegu drogi do boiska, poniewaŜ osoba która rozpoczęła budowę  
  domu  w sąsiedztwie tej drogi , granicę posesji  geodeta wyznaczył  na środku tej drogi ,  
- sprawa starej świetlicy i przejęcia jej przez związek gołębiarzy. 
Sekretarz Gminy wyjaśniła ,Ŝe w tej sprawie miała być wyznaczona osoba przez związek 
gołębiarzy do podpisania umowy . Pan Woźniak otrzymał do przeanalizowania  umowę . 
Radna Kornet – poruszyła sprawy dotyczące cmentarza , iŜ cmentarz został ogrodzony , ale 
nie została rozwiązana sprawa składowania śmieci , są ustawione wagoniki   , ale 
przyzwyczajenie sprawia ,Ŝe śmieci wyrzucane są  do boksu i według radnej naleŜy rozebrać 
boksy , a pozostawić wagoniki . 
Wójt Gminy –odnosząc się do tej sprawy potwierdził ,Ŝe naleŜy rozebrać boksy i to we 
własnym zakresie , a pozostawić wagoniki. Wracając do sprawy gołębiarzy wójt  
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zaproponowała rozwiązanie , jeŜeli  będzie nowa świetlica to gołębiarze  będą mogli 
wypoŜyczać  salę  na spotkania . 
 
 
Ad.8  
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękowała  wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .  
 
 
 
Protokołowała :                                                                               Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                   ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                         Data podpisania :  
2007.09.11                                                                                       2007. ………………..  
  
  
  
 


